

不  
一  
忘  
一  
初  
一  
心  
牢  
一  
记  
一  
使  
一  
命  
颂  
一  
歌  
一  
献  
一  
给  
一  
党

牢/记/使/命  
砥/砺/前/行

1921-2020

Warmly celebrate the 95th anniversary of the founding of the communist party of China strengthen the party spirit cultivation of communists;

1921-2020

# 建党节

遥一峥嵘岁月  
还看今朝辉煌

YAoyizhengrongSuiyue  
HaikanJinzhaoHuihuang

庆祝中国共产党成立99周年

中国共产党于1921年7月23日成立后,在反动军阀政府的残暴统治之下,只能处于秘密状态,没有公开进行活动的环境。在大革命时期,党忙于国共合作、开展工农运动和支援北伐战争,没有条件对党的诞生进行纪念。把7月1日作为中国共产党的诞辰纪念日,是毛泽东同志于1938年5月提出来的。

After the founding of the Communist Party of China on July 23, 1921, under the brutal rule of the reactionary warlord government, the Communist Party of China can only be in a state of secrecy, without an open environment for activities. During the period of the great revolution, the party was busy with the cooperation between the Kuomintang and the Communist Party, carrying out the workers and peasants movement and supporting the northern expedition. There was no condition to commemorate the birth of the party. Comrade Mao Zedong proposed July 1 as the birthday anniversary of the Communist Party of China in May 1938.

不  
一  
忘  
一  
初  
一  
心  
牢  
一  
记  
一  
使  
一  
命  
颂  
一  
歌  
一  
献  
一  
给  
一  
党

中共上饶市广丰区委宣传部 广丰区委文明办 上饶市广丰报社·公益广告